
UCHWAŁA NR XL II/218/2018
RADY GMINY W OKSIE

z dnia 29 sierpnia 2018 r.

w sprawie :rozpatrzenia skargi na działalność Wójta .

Na podstawie art. 18 ust.2 pkt.15 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym (Dz.U.z 
2018 poz.994,1000,1349,1432) w związku z art. 229 pkt.3 ustawy z dnia 14 czerwca 1960r. Kodeks 
postępowania administracyjnego ( Dz.U. z 2017 poz.1257, z 2018. poz. 149,650) Rada Gminy w Oksie 
uchwala co następuje : 

§ 1. 

Uznać za bezzasadną przekazaną według właściwości przez Wojewodę Świętokrzyskiego skargę mieszkańca 
gminy Oksa z dnia 18 maja 2018 roku na działalność Wójta Gminy. 

§ 2. 

Integralną częścią niniejszej uchwały jest uzasadnienie. 

§ 3. 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Gminy. 

§ 4. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.
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Uzasadnienie do Uchwały Nr XL II/218/2018

Rady Gminy w Oksie

z dnia 29 sierpnia 2018 r.

w sprawie : rozpatrzenia skargi na działalność Wójta. W swojej skardze skierowanej do Urzędu za 
pośrednictwem Wojewody Świętokrzyskiego skarżący nie przedstawił żadnych merytorycznych zarzutów 
z których mogło wynikać, że Wójt Gminy nie wykonuje swoich ustawowych obowiązków. W żadnym 
wypadku nie można podzielić sugestii skarżącego, że dochodzi do eliminowania działań społecznych 
i zwalczania aktywnych osób chcących działać na rzecz lokalnej społeczności. Dotychczas nikt takich 
argumentów pod adresem Wójta Gminy nie wysuwał, a jedynym który od kilku lat kwestionuje jego 
działania jest skarżący. Nie można zgodzić się także z poglądem skarżącego, że na jego pisma odpowiedzi są 
nie merytoryczne i aroganckie. Zresztą na tą okoliczność skarżący nie przedstawił żadnych dowodów. Jako 
nadużycie ze strony skarżącego uważamy określenie Wójta jako cenzora. Wójt ani inni pracownicy Urzędu 
nie mają żadnego wpływu na treść ukazywanych się artykułów, a jedynie przesyła się niektóre informacje do 
gazety celem ich wykorzystania. Co do sprawy bezpańskich psów sformułowanie zawarte w treści skargi ,że 
gmina tego problemu nie rozwiązała jest ze strony skarżącego nadużyciem. Problemu z bezpańskimi psami 
nigdy nie było na terenie gminy. Zgłaszane bezpańskie psy są przez odpowiednie służby odławiane 
i przekazywane do Schroniska. W bieżącym roku odnotowaliśmy 11 takich zdarzeń. W tej sytuacji biorąc 
pod uwagę przytoczone okoliczności zarzuty skargi należy uznać za bezzasadne.
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